
Vă întrebați oare cine e Isus? L-ați întâlnit de Crăciun! 
Atunci, Dumnezeu s-a hotărât să își trimită Fiul pe pământ. 
Dar nu pentru a deveni un mare fotbalist pe care  
să-l aplaudăm toată ziua bună ziua. Și nici vreun  
mare luptător de care să ne fie teamă. Ci l-a trimis în 
chip de bebeluș, pe care să îl putem dezmierda. 
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